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9. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 27.11.2013  
 

 

MUDr. Halapin: 

Pri čítaní zmlúv a faktúr na stránke mesta ma zaujali dve veci. Jedna otázka je, našiel som, 

niekto sa zúčastnil WATER SUMMIT-u v Budapešti, kde sme platili za stánok alebo 

výstavné miesto 2 tis. eur. Chcem sa spýtať, kto sa zúčastnil a koho sme reprezentovali alebo 

kto nás reprezentoval na WATER SUMMIT-e. 

 

Ing. Kolesár: 

Na WATER SUMMIT-e v Budapešti sa zúčastnili zamestnanci oddelenia výstavby a majetku, 

zamestnanci mesta Ing. Telepovský a Ing. Tereščák, ktorí zastupovali Mesto Trebišov na 

tomto SUMMIT-e  a bol to 3-dňový SUMMIT zameraný na zadržiavanie vôd v prírode, to zn. 

na tú problematiku, ktorá bola riešená i v projekte Trebišovské vody pre ľudí, resp. je riešená 

v tomto projekte na ktorý sme zatiaľ nedostali finančný príspevok, ktorý sme žiadali ale 

projekt je spracovaný a hľadáme iné zdroje. Podarilo sa tam nadviazať kontakt s ľuďmi 

z Univerzity v Soule, z Univerzity v Berlíne, ktorí sa zaoberajú týmito problematikami. Ku 

nejakým ďalším rukolapným kontaktom zatiaľ nedošlo, preto v odpovedi na otázku zatiaľ 

toľko.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 27.11.2013 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


